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SVET KS BIZOVIK

Po delnem poletnem mrtvilu
se je tudi svet KS Bizovik sestal
na seji - v tem mandatu je to
bila X. redna seja. Clani sveta in
predstavniki DPO v KS so pre-
gledali dosedanje delo in bili se-
znanjeni s finančnim položajem.
Med razpravo je bilo ugotovlje-
no, da je na področju Bizovika
še precej komunalnih problemov
in velja omeniti sklep, da je dolž-
nost komisije za komunalno go-
spodarstvo, naj pregleda vse po-
trebe, pripravt njih prioritetni
red in jih finančno ovrednoti ter
takoj preide k realizaciji najkri-
tičnejših točk tega področja.

Prisotni so bili seznanjeni tudi
z izdelanim načrtom za ureditev
kanalizacije, ki bo tekla iz Bizo-
vika prek Dobrunj do Zadvora in
tam v Ljubljanico. Za nadaljnje
priprave pred začetkom gradnje
nove kanalizacije je svet K.S ime-
noval petčlanski odbor.

Svet KS je imenoval še tri
člansko komisijo za popis inven-
tarja družbene lastnine v uprav-
ljanju krajevne skupnosti in ko-
misijo za pripravo predloga pre-
ureditve družbenih prostorov v
zadružnem domu na Bizoviški
cesti 6. Obravnavali so tudi pred-
Iog odbora za proslave, ki deluje
pri KO ZZB NOV Bizovik, glede
datuma krajevnega praznika na-
selja Bizoviic. Na dnevnem redu
je bil tudi popis podjetja PTT
promet Ljubljana v zvezi z de-
lovnim časom pošte v Dobru-
njah in predlog družbenega na-
črta mesta Ljubljana.

Glede pošte v Dobrunjah je
bilo ugotovljeno, da bi morala
biti odprta za stranke tudi po-
poldne, saj sedanji njen delovni
čas ne služi skoraj nikomur.

V izdelavi pa je tudi srednje-
ročni načrt razvoja KS Bizovik
- pripravlja ga komisija za izde-
lavo tega načrta za obdobje
1976-1980.

Ze dalj časa je v Bizoviku ču-
titi težnjo po ustanovitvi pevske-
ga društva. Svet KS je dobil
ustrezen inštrument pianino, se-
daj pa je vrsta na Bizovičanih, da
prek ubranih glasov pričnejo z
ustanavljanjem društva, saj pevo-
vodjo že imajo.

KKSZDL
Izvršni dobor KK SZDL Bizo-

vik se je na svoji prvi seji sezna-
nil z delom in deiovanjem vseh
družbenopolitičnih dejavnikov v
KS Bizovik in na osnovi doseda-
njega dela ugotovil, da bo po-
trebno fe mnogo truda, če naj
ves sistem krajevne samouprave
hitro in učinkovjto resnično za-
živi, saj se tu in tam pojavljajo
tudi pomanjkljivosti, ki ob izbiri
kadrov niso bile pričakovane.
Tako bo potrebno delegate obeh
delegacij, predvsem pa delegacije
za SIS, dodobra izobraziti, saj so
delegati voljni delovati, a ob do-
sedanjem gradivu in dokumentih
Se ne vedo vsi pravega pomena in
vloge le-teh. 10 KK SZDL je
sprejel tudi smernice za svoje de-
tovanje do konca leta.

0 0 ZK
Osnovna organizacija Bizovik

je na svoji XI. redni seji tega
mandata sprejela v vrste Zveze
komunistov dva mlada člana.
Tovarišema Vojanu Hribarju in
Milanu Smrekarju želimo obilo
uspehov pri nadaljnjem delu.

S tem sprejemom pa še ni
končano evidentiranje v vrste
ZK, saj je kadrovska komisija že
ob sprejemu teh dveh mladincev
podala dva nova predloga za
sprejem.

Osnovna organizacija je tudi
samokritično ocenila delovanje
članov drugih družbenopolitič-
nih organizacij in s sklepom pri-
pravila odpoklic nekaterih ne-
aktivnih članov.

SVET POTROŠNIKOV
Svet potrošnikov je na svoji

H. redni seji sprejel program dela
za naslednje obdobje in takoj
prešel na realizacijo letega. Orga-
niziral je že prvi razgovor z ob-
<5ani-potrošniki. Res je bila ude-
ležba poprečna, vendar je pri-
pomniti, da občani niso dovolj
seznanjeni z vlogo sveta po-
ttošnikov; zato je pred svetom
potro šnikov tudi ta naloga, ki je
ni prezreti. Na samera pogovoru
je bilo danih nekaj spodbudnih
predlogov občanov, o katerih
velja razmisliti in jih uresničiti.
Svet potrošnikov tudi upa, da se
bodo občani na takšnih sestan-
kih bolj angažirali in prihajali na-
nje pripravljeni z raznimi željami
in predlogi, o katerih je vredno
razpravljati tudi na drugih se-
stankih družbenopolitičnih orga-
nizacij.

ZSMS
Predsedstvo 0 0 ZSMS v KS

Bizovik je na svoji nedavni redni
seji razpravljalo o svojem deležu

pri tem. Poleg nekaj prostovolj-
nih del, ki so že opravljena, bo
treba urediti še marsikaj, da bi
bili mladinslti prostori ob 29.
novembru pripravljeni za pre-
dajo svojemu namenu.

Ker je sedanja dejavnost mla-
dine v Bizoviku bolj skromna so
se mladi pogovarjali tudi o tem.
Seveda pa velja takoj ugotoviti,
da ne more objavljati kakršen-
koli sklep ene seje, ce ta ne izha-
ja iz spontanih teženj večine
tnladih, ki naj pritegne tudi
ostale. Množično delo se po-
javlja v mladinski pohodniparti-
zanski četi Toneta Vrbinca -
,,Ne boš me", kjer se mladi do-
govarjajo o delu čete in o nje-
nem sodelovanju na vseh prire-
ditvah. Tako je bilo na nekem
takem mesečnem sestanku čete
porojena ideja, da se mladi zbe-
rejo s kolesi in se odpeljejo ,,na
turnejo" do Kamnika in nazaj.
Prva taka akcija je bila izvedena
v nedeljo 2. novembra; mladi po-
hodniki pa so sodelovali do sedaj
tudi pii komemoraciji ob dnevu
mrtvth na Urhu, na mladinski
delovni akciji na Jančah, pri
gradnji Aleje spominov in tova-
rištva ter na več srečanjih mla-
dih pohodnikov in brigadirjev,
katere organizira OK ZSMS. Tre-
nutno najaktualnejša akcija v
četi pa je vključevanje mladih v
enote teritorialne obrambe, kjer
se lahko vsi mladi, ki so dopol-
nili 17. leto starosti in vsaj še
dve leti ne odidejo na odsluženje
vojaškega roka, vključijo v redne
enote TO z vsemi pravicami in
dolžnostmi, ki so predpisana za
pripadnike enote TO. Istočasno
pa mladi ne pozabljajo na vklju-
čevanje mladih v vojaške šole in
šole rezervnih oficirjev. V zim-
skem času se bo vodstvo MPPC
udeležilo tudi več posvetov in iz-
obraževalnih semestiov s po-
dročja ljudske obramebe in
družbene samozaščite, medtem
ko je zakon o ljudski obrambi v
SRS vodstvo naše čete že obrav-
navalo.

PA ŠE 0 DRUGEM
IZ BIZOVIKA

- ZA ZIMSKO OBDOBJE so
posute že vse manjše makadam-
ske ceste.

- Pripravljene so betonske
cevi za priključek II. faze grad-
nje BIZOVISKEGA POTOKA.

- Vse grmičevje ob strugi po-
toka je primerno obsekano z
željo, da bi tam, kjer tega niso
uredili delavci, to postore last-
niki zemljišč satni tako, da bo
cesta pregledna.

- Gornji del struge je po-
čiščen. Občane prosimo, da ga
ne zasujejo z raznimi konzer-
vami in drugimi odpadki.

Kasoni za odvaženje smeti so
presenetljivo prebarvani; no,
tudi račun je presenetljiv. Upa-
mo, da se bo v prihodnje le našel
kdo, ki jih bo urejal in pleskal
po ceni, ki jo bo zmogel prora-
čun KS.

Svet KS Bizovik je nakazal fi-
nančno pomoč fondu bratov Ri-
bai, ki deluje na OS Ketteja in
Murna.

Pričakovati je, da bo tudi
odbor za LO in CZ v KS dobil
svoj prostor za skladišče opreme
in akte ter pisarno.

Tajništvo KS Bizovik ima svo-
je uradne ure vsak torek od 18.
do 20. ute. Ker je vloga KS ved-
no Viičja in ker občani potrebu-
jejo od KS vedno več potrdil,
pooblastil in mnenj za urejanje
raznih zadev, jih obveščamo naj
le-ta iščejo le na tamištvu KS in
ne po domovih druzbenopolitič-
nih delavcev.

Ploščad pred gasilskim do-
mom je vsa prekrita z asfaltom
ograjena in obsejana z ličnimi
dreverci.

Razširjena je tudi Gozdna pot
in je sedaj prevozna tudi za to-
vornjake - za lokalni dovoz.

Odbor za proslave pri KO
ZZB NOV Bizovik je na svoji ne-
davni seji obravnaval predloge
vseh dmzbenopolitičnih organi-
zacij in društev na terenu v zvezi
z razglasitvijo krajevnega praz-
nika naselja Bizovik. Predlogi so
se predvsem nanašali na mesec
maj, ko je bila v Bizovjku usta-
novljena Osvobodilna fronta.
Točen datum za enkrat §e ni
znan, zato je naloga odbora, da
prelista po zgodovini in povpraa
med takratinimi ustanovitelji,
katerega dne je bila ustanovljena
OF v Bizoviku.

Mladtnska otgantzacia se je
odločila tudi za akcijo ,,Za vitko
postavo je plavanje pravo" in
mnogi mladi so odšli v zimski
bazenvTivoliju.

A. PERME


